
Protokół Nr 45 
z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 
7 kwietnia   2010 r. 

 
Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Andrzej Pożarlik.  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz goście 
zaproszeni. 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Ocena stanu technicznego dróg po okresie zimowym 2009/2010. 
2. Sprawy różne. 
 
Ad. 1  

 Komisja dokonała wizji w terenie sprawdzając stan techniczny wybranych dróg na 
terenie gminy Stryków i wypracowała następujące wnioski: 

 
1. Poinformować zarządcę drogi o rozjeżdżaniu poboczy na drodze w Smolicach w 

kierunku Swędowa ( na wprost posesji p.Fiutowskiego) przez przewoźników 
wożących ziemię.Jednocześnie Komisja wnioskuje o naprawę obłamanych poboczy na 
tej drodze. 

2. Komisja wnioskuje o: 
• naprawę jezdni na ul.Starowiejskiej w Dobrej pomiędzy barem a posesją 

pp.Tomczak oraz naprawę miejsc na drodze gdzie znajdują się zasuwy 
wodociągowe; 

• wystąpienie do zarządcy drogi Nr 5129 E ( miejscowość Michałówek) o 
naprawę nawierzchni drogi od drogi nr 14 do posesji nr 25 . 

• dokonanie naprawy w ramach gwarancji drogi w Orzechówku i 
ul.Orzechowej; 

• dokonanie naprawy drogi w Anielinie – liczne pęknięcia i obłamania pobocza; 
• wystąpienie do zarządcy drogi o naprawienie nawierzchni drogi w Kalinowie 

od posesji nr 45 do nr 46 . 
      3. Zobowiązać Burmistrza M-G Stryków do zawarcia wiążących umów z wykonawcami 
autostrady A 1 i A 2 w celu zabezpieczenia dróg gminnych, które mogą być zniszczone 
podczas budowy autostrady . 
 
      4. Komisja wnioskuje o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg o udrożnienie rowów 
i  przepustu na skrzyżowaniu dróg powiatowych w Sierżni. 
 
      5. Wystąpić do Wojewódzkiego zarządu dróg o określenie terminu naprawy drogi Nr 708 
oraz terminu  przebudowy tej drogi od szkoły podstawowej w Niesułkowie do wiaduktu. 
Wnioski zostały jednogłośnie przyjęte. 

 Ad. 2  
 Komisja była również w Dobieszkowie przy oczyszczalni ścieków , gdzie 
odprowadzane są ścieki z hotelu w Dobieszkowie. Komisja zapoznała się : 

• z decyzją Starostwa Powiatowego w Zgierzu z dnia 11.02.2010 r. zobowiązującą 
Centrum Kształcenia i Wychowania OHP w Dobieszkowie do sporządzenia i 
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przeglądu ekologicznego w zakresie oceny technologicznej pracy istniejącej 
oczyszczalni  usytuowanej na terenie Centrum ; 

• z decyzją Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Łodzi  orzekającą uchylenie 
zaskarżonej  decyzji i przekazanie sprawy do ponownego rozpatrzenia organowi I 
instancji ( odwołanie od decyzji Starostwa wniosło CKiW OHP w Dobieszkowie). 

Mając powyższe na uwadze Komisja wypracowała następujący wniosek: 

6. Komisja wnioskuje o zajęcie się sprawą oczyszczalni ścieków w Dobieszkowie przez          
 merytoryczną Komisję Rady Miejskiej w Strykowie . 
Wniosek  jednogłośnie przyjęty. 
 
 Przewodniczący Komisji apelował do Burmistrza aby teren wokół zalewu w 
Strykowie został przydzielony jednostce Robót Publicznych w Strykowie , która w sezonie 
letnim dbałaby o jego prawidłowe utrzymanie tj.m.in. koszenie trawy wokół zalewu. 
 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski zapewnił , że w sezonie letnim 
zostanie oddelegowany jeden pracownik z JRP do utrzymania porządku wokół zalewu. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 
 
 
 
          
           Przewodniczący  
          Komisji Ładu ,Bezpieczeństwa Publicznego 
             i Dróg Publicznych Rady Miejskiej  
        w Strykowie  
 
 
         Andrzej Pożarlik  
 
 
 

 


